
Schriftelijke vragen aan college 
(artikel 39 RvO)

Datum: 29-10-2021

Onderwerp: voortgang veiligheid maatregelen Mariënheem

Het college wordt verzocht de volgende vragen schriftelijk te beantwoorden:

Deze week is nog meer duidelijk geworden dat de nieuwe N35 zeker niet voor 2031 gereed 
is. Het is daarom van steeds groter belang dat de veiligheidsmaatregelen, die in overleg met 
de provincie zijn toegezegd, zo snel mogelijk worden uitgevoerd. Niemand zit te wachten op 
nog meer ongelukken.
Voor inwoners van Mariënheem en de leden van de verkeerscommissie is het van groot 
belang dat er op de kortst mogelijke termijn duidelijkheid komt over de uitvoering en planning 
van de toegezegde veiligheidsmaatregelen.
Ook wil GemeenteBelangen graag duidelijkheid over de uitvoeringsplannen voor de andere 
veiligheidsmaatregelen langs de N35.

GemeenteBelangen heeft daarom de volgende vragen:

1. Wanneer worden de definitieve plannen voor uitvoering van de verkeersveiligheids- 
maatregelen voor Mariënheem gepresenteerd?

2. Kan het college een tijdsplanning geven betreffende de uitvoering van de 
verkeersveiligheidsmaatregelen rond Mariënheem?

3. Wanneer komt het college met concrete plannen en planning voor uitvoering van 
verkeersveiligheidsmaatregelen rond de rest van N35?

Toelichting:

Namens de fractie GemeenteBelangen, 

Silvia Nikamp


